

Financial Offer: Providing Solid Waste Management Services for Roj Camp - NES.
العرض المالي : توفير خدمات إدارة النفايات الصلبة لمخيم روج - شمال شرق سوريا

#	Items Description	الوصف بالعربي	المواقع	الوحدة	الكمية	سعر الوحدة بال دولار الامريكي
			Locations	Unit	Qty	Unit Price (USD)
1	Hiring SWM tractors (each tractor with three laborers). The capacity of a trailer tractor should be at least 6 cubic meters, to clean the site of all solid waste inside the camp, and dump them at the identified location (landfill) by the local administration, the price including also collecting solid waste from the garbage containers in the camp, all the work should be done on daily basis(8 hours), each unit to carry out three tours or more on a daily basis as per need, under Blumont team supervision, 26 days per month.	تأجير جرارات إدارة النفايات الصلبة (كل جرار به ثلاثة عمال). يجب أن لا تقل سعة مقطورة الجرار عن 6 أمتار مكعبة، وذلك لتنظيف الموقع من جميع النفايات الصلبة داخل المخيم، و تفريغها في مكان محدد (مكب النفايات) من قبل الادارة المحلية، والسعر شاملاً جمع النفايات الصلبة. من حاويات القمامة في المخيم، يجب أن تتم كل وحدة 3 جولات أو أكثر بشكل يومي وفقاً للحاجة تحت اشراف فريق بلومونت، 26 يوم في الشهر.	Roj Camp	Day	1	
2	Hiring Skid-Steer Loaders (Shovel) including (1 driver with 1 Skid-Steer Loaders / 4 labors): - Their task is to remove solid dirt accumulated in rainwater channels - Removing dust and dirt from technical sockets - Reducing the accumulated garbage in large pits that are not filled with soil for technical reasons. all the work should be done on daily basis(8 hours). 2 days per month..	استئجار وحدة لودار انزلاقية التوجيه (شغل صغير) تشمل (سائق واحد مع شغل و اربع عمال): - مهمتهم إزالة الأوساخ الصلبة المتراكمة في قنوات مياه الأمطار - إزالة الغبار والأوساخ من المقابس التقنية - تقليل النفايات المتراكمة في الحفر الكبيرة التي لا يتم ملئها بالتربة لأسباب فنية. يجب أن تتم جميع الأعمال بشكل يومي (8 ساعات). 3 أيام في الشهر.	Roj Camp	Day	1	

Estimation Plan of Needed Trucks for Line One and Two in above table

#	Detailed Description	Sub-details	التفاصيل الفرعية	Locations	Estimated number of Trucks per day	Estimated No. of trucks per month	Estimated No. of trucks for 70 days	Comments
1	Hiring SWM Services	Hiring SWM tractors	تأجير جرارات إدارة النفايات الصلبة	Roj Camp	2	52	130	
		Hiring Skid-Steer Loaders	استئجار وحدة لودار انزلاقية التوجيه	Roj Camp	1	2	6	On need

NOTE:
1. Our organization has the right to reject any above mentioned items when delivered by the contractor in case if the quality of the service is not meet our specifications and required quality and to request a better quality.
2. Our organization is not bound to buy and use the whole quantity mentioned in the Financial Offer.
3. Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
4. The Service must be delivered to Roj Camp as per the instruction of Our Organization's Supervisor .
5. The offered Price includes, transportation, loading & unloading and any other cost to deliver service to Roj Camp.

ملاحظة:
1. يحق لمنظمتنا رفض أي عناصر مذكورة أعلاه عند تسليمها من قبل المقاول في حالة إذا كانت جودة العنصر أو الخدمة لا تلبي مواصفاتها والجودة المطلوبة وأن يطلب جودة أفضل.
2. منظمتنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات.
3. المنظمة ليست ملزمة بأن تتعاقد مع شركة واحدة، و يمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة.
4. يتم تقديم الخدمة المذكورة اعلاه في مخيم روج وحسب خطة المقدمة من قبل مشرف المشروع للمنظمة .
5. الأسعار المقدمة يشمل جميع المصاريف من نقل و تحميل و تقديم الخدمة في مخيم روج.

Name of Signatory :.....

Title of Signatory :.....

Name of Bidder :.....

Name of Bidder :.....

Date of Signing :.....

Signature & stamp :.....